



THE GOVERNOR GENERAL · LE GOUVERNEUR GÉNÉRAL

I am delighted to extend greetings to the members of the Bangladesh Heritage and Ethnic Society of Alberta and to everyone taking part in the celebrations marking the 40th anniversary of Edmonton's Servus Heritage Festival.

This important festival brings together over 85 cultural communities from around the world, reflecting Canada's multicultural mosaic with its remarkable variety of rich and distinct traditions, customs and languages. It presents us with yet another opportunity to celebrate our extraordinary diversity and recognize the contributions that various multicultural groups have made within our communities. By taking part in the festivities, we can all help to build the smarter, more caring nation of which we dream.

May you all experience unforgettable encounters and moments of connection!

A handwritten signature in black ink, reading "David Johnston".

David Johnston

2015



THE GOVERNOR GENERAL · LE GOUVERNEUR GÉNÉRAL

Je suis ravi de saluer les membres de la Bangladesh Heritage and Ethnic Society of Alberta ainsi que celles et ceux qui prennent part aux célébrations du 40^e anniversaire du Servus Heritage Festival d'Edmonton.

Cet important festival réunit en un lieu 85 communautés culturelles de partout dans le monde. Il est le reflet de la mosaïque multiculturelle canadienne, elle-même constituée d'un éventail remarquable de traditions, de coutumes et de langues à la fois riches et distinctes. C'est une fois de plus l'occasion de célébrer fièrement notre diversité florissante et d'apprécier la contribution de différents groupes au sein de nos collectivités. En prenant part aux festivités, chacun contribue à sa manière à édifier la nation toujours plus avertie et bienveillante à laquelle nous aspirons.

Je souhaite à toutes et à tous des rencontres et des échanges inoubliables!

David Johnston

2015



Photo: Sgt Serge Guoin, Rideau Hall

© Her Majesty The Queen in Right of Canada represented by the Office of the Secretary to the Governor General (2010) / © Sa Majesté la Reine du Chef du Canada représentée par le Bureau du secrétaire du gouverneur général (2010)

To the Requester,

The Office of the Secretary to the Governor General is pleased to provide you with the enclosed message from His Excellency the Right Honourable David Johnston. However, a few conditions apply to its use, and we ask you to observe the following four points.

- 1) Please note that if you plan to print the governor general's message in a program, it should appear at the front of the program and precede all other messages including the prime minister's.
- 2) The enclosed message was written in support of a designated event. It is not intended, and should not be used, for any other purpose.
- 3) The language of the message should not be changed without permission. Translations into French or English are the responsibility of the Office of the Secretary to the Governor General. We will be pleased to provide one on request. If, after receiving this message, you note an error or require a translation, please phone this office at 993-2189 and we will be pleased to respond as quickly as possible to your request.
- 4) If His Excellency's message appears in a program, we would appreciate your sending a copy to Editorial Services, 1 Sussex Drive, Ottawa, Ontario, K1A 0A1.

Thank you for complying with the above conditions.

Chief,
Editorial Services

Au demandeur,

C'est avec plaisir que le Bureau du secrétaire du gouverneur général vous fournit le message ci-joint de Son Excellence le très honorable David Johnston. Toutefois, les quatre conditions d'utilisation suivantes s'appliquent et nous vous prions de bien vouloir les respecter.

- 1) Si vous prévoyez imprimer le message du gouverneur général pour l'insérer dans un programme, il devra apparaître en premier, avant tout autre message, y compris celui du premier ministre.
- 2) Le message ci-joint a été rédigé en vue d'un événement donné et ne doit en aucun cas servir à d'autres fins.
- 3) La langue du message ne doit pas être changée sans permission. Le Bureau du secrétaire du gouverneur général, qui se charge de la traduction en français ou en anglais, se fera un plaisir de vous fournir une traduction. Si, après avoir reçu le message, vous relevez une erreur ou avez besoin d'une traduction, veuillez téléphoner à nos bureaux, au 993-2189, et nous serons heureux de répondre à votre demande dans les plus brefs délais.
- 4) Si le message de Son Excellence apparaît dans un programme, nous vous saurions gré d'en faire parvenir un exemplaire aux Services de rédaction, au 1, promenade Sussex, Ottawa, Ontario, K1A 0A1.

Nous vous remercions d'avance de bien vouloir observer ces directives.

Chef,
Services de rédaction et de révision